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∞ Studijní materiály 
 Jsem pro podporu vyučujících a studentů, kteří tvoří či pomáhají vytvářet studijní 

materiály. Jsem pro co nejvyšší dostupnost studijních materiálu – tj. ideálně 
zveřejňování na internetu, případně dostatek v knihovnách. Jsem pro rozšiřování 
stávající palety článků přístupných z MFF online. 

 Jsem pro natáčení přednášek a jejich umisťování na internet, pokud se najde někdo, 
kdo si to vezme na starost, což je ten zásadní důvod, proč to stojí… 

∞ Podněty od studentů 
 Pokud se mi někdo ozve, budu se snažit zabývat podněty, pokud budou ve prospěch 

studentů či fakulty. 

 Bohužel, už ale i vím, že není jistota, že se něco podaří prosadit, i když je to logické, i 
když by to nic nestálo apod. 

∞ Stipendia 
 Stipendia za vynikající studijní výsledky nepůsobí jako dobrý motivační prostředek. 

To je způsobeno systémem máš/nemáš. Velká část univerzit má stipendia 
odstupňovaná. Navíc současná výše nestačí ani na kolejné, natož na celkové náklady. 
Bohužel – v současném stavu je to tak, že vedení zatím nic neudělalo, i když senát 
doporučil cca před rokem zvýšení stipendií. 

∞ Propagace MFF 
 Propagaci MFF považuji za klíčovou pro udržení stávajících kvalit fakulty. V případě, 

že MFF nebude na veřejnosti vidět, můžeme čekat, že v době populačně nejslabších 
ročníků bude klesat počet studentů, zejména v době, kdy klesá obliba přírodovědných 
předmětů. MFF by měla propagovat matematiku, fyziku a informatiku jako takovou 
a snažit se bojovat proti negativistickým názorům typu: „Fyzika je na nic.“ 
a „Matematiku v životě potřebovat nebudu.“ Jsem pro, aby fakulta pokračovala 
v rozšiřování svých propagačních aktivit, ale při zachování stávajících. 
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